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ZÁPIS ZE 17. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 14. září 2021 
Přítomni: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; 
Ing. Pavel Kraus; Ing. Jakub Mareš; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: Vladislav Erdman; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD., Ing. Pavel Houška 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Souhlas ke jmenování nového člena do Vědecké rady FSI  
5. Čerpání z FRIMu FSI 
6. Různé 
7. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír Cais. Konstatoval, 
že je osm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[96]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři František Klimenda 
a Blanka Skočilasová. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[97]. 
 
Ad 4) Děkan, Štefan Michna, předložil senátu návrh nového člena do Vědecké rady FSI. Děkan navrhuje 
doc. Ing. Jaromíra Caise, Ph.D. jako nového člena Vědecké rady FSI.  
 
Návrh usnesení [98]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
dává souhlas ke jmenování doc. Ing. Jaromíra Caise, Ph.D. jako člena do Vědecké rady FSI UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1 
Návrh byl schválen[98]. 
 
Ad 5) Tajemník, Pavel Houška, přednesl senátu žádost o čerpání z FRIMu FSI UJEP, ve výši 205 000,-Kč s DPH 
na nákup čistícího stroje HAKO Scrubmaster B 30 CL TB 430 pro budovu CEMMTECH. 
 
Návrh usnesení [99]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje čerpání ve výši 205 000,-Kč s DPH na nákup čistícího stroje HAKO Scrubmaster B 30 CL TB 430.“ 
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Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[99]. 
 
Ad 6)  

a) Předseda senátu, Jaromír Cais, informoval Akademický senát o doplňovacích volbách, které proběhli 
22. 6. 2021, voleb se zúčastnilo 24 oprávněných voličů. Jediný kandidát byl pan Ing. Černohlávek, 
obdržel 23 platných hlasů, jeden hlas byl neplatný. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

b) Děkan, Štefan Michna, informoval o harmonogramu stěhování do nové budovy CEMMTECH. Převzetí 
budovy se předpokládá 1. listopadu 2021.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

c) Dále děkan, Štefan Michna, informoval o nárůstu studentů na akademický rok 2021/2022, výuka 
se bude muset rozdělit do více skupin. Děkan rozhodl, že online výuka tento akademický rok nebude.  
Ve dnech 27. 9. 2021 a 29. 10. 2021 je vyhlášeno děkanské volno. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

d) Děkan, Štefan Michna, informoval o fondech pro strategické projekty, za FSI byl podán projekt GET 
CENTRUM, kde vznikne výzkumně-výukový prostor a to v prostorách v budově Za Válcovnou. Projekt 
je za 960 milionů Kč.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

 
Ad 7) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 96 až č. 99. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: František Klimenda, v. r.  

 Blanka Skočilasová, v. r. 

 
 
         doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o čerpání z FRIMu FSI 
 
 


